
Težave
z
avtobusi

O ne ravno najbolje urejenih avtobu-
snih vezah na relaciji Ljubljana-Dobro-
va je bilo že marsikaj povedanega. Ven-
dar žal zgolj povedanega, kajti besede,
pa tudi obljube, ki so bile dane s tem v
zvezi nikakor ne najdejo prave poti h
konkretnim rešitvam. Potniki z Dobrove
in okoliških krajev pa se še naprej gnete-
jo po prenapolnjenih avtobusih, ki vozijo
proti Vrzdencu odnosno proti Šentjoštu,

kar le še pospešuje gnečo po teh avtobu-
sih. Toda če že Dobrovcem nikakor ni
dano, da dobijo mestni avtobus (ki ga
ima, mimogrede povedano, vrsta krajev,
ki so bolj oddaljeni od Ljubljane ko Do-
brova), zakaj jim potem ni vsaj na voljo
šolski avtobus, ki vsako popoldne po-
vsem prazen vozi iz Ljubljane proti Do-
brovi.

Le-ta menda res ne vozi z glavne
avtobusne postaje, marveč izpred Tobač-
ne tovarne, vendar pa bi lahko tudi tako
nadvse koristil Dobrovcem in zmanjševal
silno gnečo po vrzdenških in šentjoških
avtobusih ob konicah.

Kakorkoli že: slej ko prej bo treba
pretehtati tudi to vse bolj pereče vpraša-
nje in najti zanj ustrezno rešitev.
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